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群力战新冠  爱心献犹他 

【04/23 犹他新冠疫情简要日报 6:00pm 山地时间】 

=== 疫情期安全措施：自我隔离、保持 6英尺距离、平静面对、远程工作和病症咨询 === 

 

1. 美国 – 截止 6pm MDT，全国确诊新冠病毒病例: 889,309 (自昨晚 6pm +35,059)。死亡: 

50,256(+2,423)，治愈: 81,948(+4,582)。 (https://coronavirus.1point3acres.com/)   

2. 犹他州卫生厅中午公布的确诊新冠病毒病例 3,612(+167)，总共测试 80,627 人，阳性率 4.48%；

其中住院人数累计 301(+13)，占总病例的 8.33%；死亡病例累计 35(+1)，死亡率 0.97%；治愈 

1,050(+81)人。犹他州新冠病毒病例的增⻓基本符合亚指数增⻓(p=0.49)：http://castut.org/covid-

19/utah0423.png. 过去 14 天平均增长率为每天 4.19%，过去 7 天为每天 4.11%。郡(区)分布（格

式：总病例/ 住院/ 死亡）：Salt Lake 1,889/ 165/ 20, Utah 611/ 33/ 6, Summit 343/ 31/ 0, Davis 

254/ 21/ 2, Weber-Morgan 136/ 15/ 2, Wasatch 127/ 6/ 1, Southwest Utah 76/ 9/ 1, Bear River 56/ 

10/ 1, Tooele 46/ 4/ 0, San Juan 37/ 5/ 2, TriCounty 9/ 1/ 0, Central Utah 21/ 1/ 0, Southeast Utah 

7/ 0/ 0. 

3. 戴维斯（Davis）、韦伯（Weber）和摩根（Morgan）三个郡的一些餐馆和企业将被允许在 5

月 1 日重新开业。郡卫生官员说，那里的新冠病毒传播风险署于“中等”。戴维斯、韦伯和摩根郡
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已经确认了 379 例 COVID-19 病例，并且据报道有四人死亡。这将是本州首次宣布放宽对企业的

限制，但郡官员仍要求公众戴口罩，并在外出时保持社交距离，特别是去餐馆和企业时。

https://www.deseret.com/cn/utah/2020/4/22/21231510/davis-weber-morgan-businesses-

coronavirus-covid-19-may-1-utah-department-of-health 

4. 在新冠病毒大流行期间，美国儿童免疫接种的数量急剧下降，使数百万人处于麻疹、百日咳和

其他危及生命的疾病的危险中。 免疫专家称，许多疫苗的最佳覆盖率（称为群免疫）约为 90％

至 95％。 全国性非营利组织 Vaccinate Your Family，正在促进家长提醒自己，以重新安排已取消

的打疫苗的预约。 资料来源：https://www.nytimes.com/2020/04/23/health/coronavirus-measles-

vaccines.html/ 

5. 川普总统周三发出呼吁，要求国家公园重新开放，其中包括因 COVID-19 大流行而被关闭的犹

他州的五个国家公园。作为回应，州长赫伯特发表声明说，川普的推理与他上周决定向所有游客

重新开放州属公园的决定相符。犹他州的国家公园是因当地农村地区缺乏社会隔离和医疗服务，

在地区卫生部门的呼吁下而关闭的。赫伯特强调，必须遵守国家准则，保持社交距离，以防止病

毒进一步传播。来源：https://www.ksl.com/article/46744346/trump-calls-for-national-parks-to-

reopen-utah-governor-backs-structured-and-safe-plan 

6. ARUP Laboratories 已经开始进行抗体测试。从四月二十二号起医疗机构可以用 EPIC 来订购血

清测试。尽管现在尚不清楚抗体阳性能否预测已经获得免疫，但是对甄别已有的感染很有帮助。

详情请见：https://www.aruplab.com/infectious-disease/coronavirus/testing#antibody 

7. 有两只宠物猫最近被检测出呈新冠病毒阳性。现在还没有证据表明动物在新冠病毒的传播过程

中起到了作用。基于现在有限的信息，动物向人类的传播风险被认为仍然很低。详情请见：

https://chinese.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/daily-life-coping/animals.html  

---- 

● 犹他州新冠病毒热线电话：800-456-7707 

● 犹他大学 COVID-19 热线电话：801-587-0712 

● Intermountain Healthcare 新冠病毒热线电话：844-442-5224  

● Intermountain 提供 COVID-19 自我检查助手：https://intermountainhealthcare.org/  

● CDC 网页 https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html 

● Utah 新冠病毒工作组网页 https://coronavirus.utah.gov/  

● Utah 新冠病毒工作组捐赠网页 https://coronavirus.utah.gov/help/。 

● 在美中国公民疫情防范网页 http://www.china-embassy.org/chn/lszj/zytz/t1753899.htm  

● 犹他州 20 个华人亚裔社团【致犹他州社区、各界朋友倡议书】http://castut.org/covid-

19/proposal.pdf  

● 犹他华人社区抗疫联盟筹款捐物链接 http://castut.org/covid-19/proposal-donation.pdf 

● 犹他华人在行动社交媒体报道: twitter.com/CASTUTAH   fb.com/castutah/ 

● 犹他州劳动力服务部（内有失业救济申请等）：https://jobs.utah.gov/covid19/index.html 

● 我们衷心希望你能把你所做的贡献，请告诉犹他华人华侨抗疫联盟：

https://forms.gle/WFFBzG8SM2ra5LRw9 

===疫情期安全措施：自我隔离、保持 6 英尺距离、平静面对、远程工作和病症咨询===  

https://www.deseret.com/cn/utah/2020/4/22/21231510/davis-weber-morgan-businesses-coronavirus-covid-19-may-1-utah-department-of-health
https://www.deseret.com/cn/utah/2020/4/22/21231510/davis-weber-morgan-businesses-coronavirus-covid-19-may-1-utah-department-of-health
https://www.nytimes.com/2020/04/23/health/coronavirus-measles-vaccines.html/
https://www.nytimes.com/2020/04/23/health/coronavirus-measles-vaccines.html/
https://www.ksl.com/article/46744346/trump-calls-for-national-parks-to-reopen-utah-governor-backs-structured-and-safe-plan
https://www.ksl.com/article/46744346/trump-calls-for-national-parks-to-reopen-utah-governor-backs-structured-and-safe-plan
https://www.aruplab.com/infectious-disease/coronavirus/testing#antibody
https://chinese.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/daily-life-coping/animals.html
https://intermountainhealthcare.org/
https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html
https://coronavirus.utah.gov/
https://wx2.qq.com/cgi-bin/mmwebwx-bin/webwxcheckurl?requrl=https%3A%2F%2Fcoronavirus.utah.gov%2Fhelp%2F&skey=%40crypt_a7269ea3_db0c829d97372528e5ee8bd9f7e643e6&deviceid=e779522301448518&pass_ticket=undefined&opcode=2&scene=1&username=@41a6218b6b41b9d70227ae449fc67047ca765cec848e4e85099d3bff0cfb5273
http://www.china-embassy.org/chn/lszj/zytz/t1753899.htm
http://castut.org/covid-19/proposal.pdf
http://castut.org/covid-19/proposal.pdf
about:blank
https://wx2.qq.com/cgi-bin/mmwebwx-bin/webwxcheckurl?requrl=http%3A%2F%2Ftwitter.com%2FCASTUTAH&skey=%40crypt_a7269ea3_20f2f5fe203384b13becdc68a832fdfa&deviceid=e989309629632513&pass_ticket=undefined&opcode=2&scene=1&username=@bd5afa106b2d05e1e43dd5275d80e523cd5572cd40af0f8744f338778bf80811
https://wx2.qq.com/cgi-bin/mmwebwx-bin/webwxcheckurl?requrl=http%3A%2F%2Ffacebook.com%2Fcastutah%2F&skey=%40crypt_a7269ea3_20f2f5fe203384b13becdc68a832fdfa&deviceid=e989309629632513&pass_ticket=undefined&opcode=2&scene=1&username=@bd5afa106b2d05e1e43dd5275d80e523cd5572cd40af0f8744f338778bf80811
https://jobs.utah.gov/covid19/index.html
https://forms.gle/WFFBzG8SM2ra5LRw9


犹他华人抗疫互助联盟  Chinese Utahns Alliance Against Coronavirus 

3 
 

Devotion to Our Community 

All Utahns Fight Against Coronavirus 

【04/23 COVID-19 Briefing by Utah Chinese Communities 6:00pm Mountain Time】 

=== Safety Measures for COVID-19：Shelter in Place, Keep 6’ Distance, Stay Calm, Tele-

commute and Tele-medicine. === 

 

1. U.S. Confirmed Cases: 889,309(+35,059), Deaths: 50,256(+2,423), Recovered:81,948(+4,582). 

(https://coronavirus.1point3acres.com/).      

2. Utah COVID-19 Cases reported by Utah Department of Health as of today: 3,612(+167) confirmed 
cases total, number of people tested 80,627, positive rate 4.48%; Hospitalization 301(+13), 8.33% of the 
total cases; death cases 35(+1), death rate 0.97%; recovered cases 1,050(+81). The growth of 
coronavirus cases in Utah has been mainly following subexponential growth trend (p=0.49): 
http://www.castut.org/covid-19/utah0423en.png. The average growth is 4.19% per day for the last 14 
days, and 4.11% for the last 7 days. Distribution in counties/areas in the format of “cases/ 
hospitalization/ death”: Salt Lake 1,889/ 165/ 20, Utah 611/ 33/ 6, Summit 343/ 31/ 0, Davis 254/ 21/ 2, 
Weber-Morgan 136/ 15/ 2, Wasatch 127/ 6/ 1, Southwest Utah 76/ 9/ 1, Bear River 56/ 10/ 1, Tooele 
46/ 4/ 0, San Juan 37/ 5/ 2, TriCounty 9/ 1/ 0, Central Utah 21/ 1/ 0, Southeast Utah 7/ 0/ 0. 

3. Some restaurants and businesses in Davis, Weber and Morgan counties will be allowed to open May 
1. The health officials said the risk of coronavirus transmission there is “moderate." Davis, Weber and 

https://coronavirus.1point3acres.com/
http://www.castut.org/covid-19/utah0423en.png
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Morgan counties have 379 confirmed cases of COVID-19 and have reported four related deaths. They 
will be the first in the state to announce loosening restrictions on businesses, but officials there are still 
asking the public to wear masks and to maintain social distancing while out and about, and especially as 
they patronize businesses. Source: https://www.deseret.com/utah/2020/4/22/21231510/davis-weber-
morgan-businesses-coronavirus-covid-19-may-1-utah-department-of-health  

4. The number of childhood immunizations has fallen sharply during the pandemic, putting millions in 
U.S. at risk for measles, whooping cough and other life-threatening illnesses. According to immunization 
experts, the optimum rate of coverage for many vaccines, known as herd immunity, is about 90 to 95 
percent. Vaccinate Your Family, a national nonprofit group, is pushing families to set reminders to 
reschedule canceled vaccine appointments. Source: 
https://www.nytimes.com/2020/04/23/health/coronavirus-measles-vaccines.html/ 

5. Trump on Wednesday issued a call for the country’s national parks to reopen, including Utah’s Mighty 
Five that were shuttered due to the COVID-19 pandemic. In reaction, Gov. Herbert issued a statement 
that said Trump’s reasoning falls in line with his decision last week to reopen state parks to all visitors. 
Utah’s national parks were closed after pleas from regional health departments and local communities 
concerned about the lack of social distancing and limited health care services in rural areas. Herbert 
stressed the need to adhere to national guidelines and practicing safe social distancing to prevent 
further spread of the virus. https://www.ksl.com/article/46744346/trump-calls-for-national-parks-to-
reopen-utah-governor-backs-structured-and-safe-plan  

6. Antibody Testing have begun in ARUP Laboratories. Beginning on Apr 22, providers can use EPIC to 
order serology tests. Although it remains unclear how a positive antibody test correlates to predictive 
immunity, serology is useful for identifying previous infections. Source: 
https://www.aruplab.com/infectious-disease/coronavirus/testing#antibody.  

7. Recently, pets have been tested positive for coronavirus. At this time, there is no evidence that 
animals play a significant role in spreading the virus that causes COVID-19. Based on the limited 
information available to date, the risk of animals spreading COVID-19 to people is considered to be low. 
Source: https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/daily-life-coping/animals.html  

—— 

● Utah COVID-19 Information Line 800-456-7707 
● University of Utah COVID-19 Hotline: 801-587-0712 
● Intermountain Healthcare Hotline: 844-442-5224 
● Intermountain COVID-19 Symptom Checker at https://intermountainhealthcare.org/  
● CDC https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/index.html      
● Utah Coronavirus Task Force https://coronavirus.utah.gov/  
● Utah Coronavirus Task Force Donation Link: https://coronavirus.utah.gov/help/  
● Chinese Utahns’ Action Proposal http://castut.org/covid-19/announcement.pdf 
● Utah Chinese Community joint-donation link: http://castut.org/covid-19/proposal-donation.pdf 
● Utah Chinese for Covid-19 on social media: https://twitter.com/CASTUTAH  https://fb.com/castutah/   
● Utah Department of Workforce Services (including unemployment insurance): 

https://jobs.utah.gov/covid19/index.html 

=== Safety Measures for COVID-19：Shelter in Place, Keep 6’ Distance, Stay Calm, Tele-commute and 

Tele-medicine. === 
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